



春曦宴

讓精春
您選意
與多盈
親款門
朋開回
好胃大
友美地
共饌，
享及帝
一場京
滋味軒
春呈
日饗獻
宴「春
曦宴」
。

Supreme Spring Set Menu

Let's dive into the Chinese culinary world this spring.
Di King Heen presents "Supreme Spring Set Menu" featuring an array of tempting delicacies that capture the lively flavors of the season.
Let's enjoy a delightful culinary feast with your family and friends!



滿園·三弄 Treasure Platter

藤椒墨魚仔·酸梅黑叉燒·沙薑手撕雞
Cuttlefish, Chilli, Marinated · Pork Loin, Plum Sauce, Barbecued ·
Shredded Chicken, Sand Ginger Sauce

桃仁鴛鴦筍木耳炒元貝
Scallop, Asparagus, Bamboo Shoot, Fungus, Peach Seed, Sautéed

牛肝菌無花果螺頭燉花膠
Fish Maw Soup, Sea Conch, Boletus, Fig, Double-boiled

煎封筍殼魚伴子薑蔥油
Marble Goby Fillet, Young Ginger, Scallion Sauce, Pan-fried

松茸山藥魚肚燴刺參
Fish Maw, Sea Cucumber, Matsutake, Yam, Braised

阿拉斯加蟹肉藜麥絲苗
Alaska King Crab Meat, Quinoa, Fried Rice

陳皮薏米雪梨燉燕窩
Bird's Nest, Tangerine Peel, Pearl Barley, Pear, Braised

芋泥腸粉
Taro Pudding

HK\$738 每位 per person
(兩位起 Available for 2 persons or above)

供應期由2025年3月1日起至6月30日(2025年5月9日至11日及6月13日至15日除外)·另收加一服務費·套餐只限堂食，並不適用於廳房及宴會·套餐不能與其他優惠同時使用·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知·如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Set menu is available from 1 March until 30 June 2025 (Except 9-11 May and 13-15 June 2025) · Subject to 10% service charge · Set menu is available for dine-in consumption only and not applicable to function room reservation and wedding banquet · Set menu cannot be used in conjunction with other discounts and privileges · Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice · Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision.